

Title (en)

Rack for displaying goods and fitting for supporting shelves

Title (de)

Regal zur Präsentation von Waren und Beschlag zur Tablarchalterung

Title (fr)

Rayonnage pour la présentation de marchandises et ferrure pour la fixation d'étagères

Publication

EP 0847716 A1 19980617 (DE)

Application

EP 97810900 A 19971124

Priority

CH 288796 A 19961122

Abstract (en)

Goods are displayed e.g. in shops or exhibitions on a rack having a frame structure (1) with side supports (12) for panels (2), the slope of which can be varied between horizontal and vertical positions and can be retained in the chosen position, allowing goods to be put on them or suspended from them. Several panels arranged one above the other form a rack division, the side supports being positioned horizontally like ladder rungs on either side of the division in pairs. Preferably, the panels are fixed with male fitting parts (3) connecting to female fitting parts on the supports in the rear portion of the panels.

Abstract (de)

Das Regal besteht vorzugsweise aus mehreren, etagenweise übereinander angeordneten Tablaren (2), die mittels Beschlügen (3) an den Seitenstützen (12) der Rahmenkonstruktion (1) befestigt sind. Die Besonderheit liegt darin, dass die Tablare (2) bis in eine vertikale Position verschwenkbar sind und mehrere benachbarte Tablare (2), vertikal gestellt, eine geschlossene Präsentationswand ergeben. In diese Wand sind Halterungen (4) zum Anhängen von Waren einsteckbar, da die Tablarchäfen (20) ein Lochraster (21) aufweisen. Der Beschlag (3), welcher die Verstellung der Tablare (2) ermöglicht, setzt sich aus einem Lager (30) und einer Zahnscheibe (300) zusammen. Jeweils zwei Zahnscheiben (300) sind seitlich an einem Tablar (2) fixiert, während die Lager (30) an den Seitenstützen (12) befestigt sind. Nur in einer bestimmten Position lassen sich die Tablare (2) ein- und aushängen. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 57/04

IPC 8 full level

A47B 57/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 57/045 (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] FR 749479 A 19330725
- [A] BE 709752 A 19680530
- [A] GB 593204 A 19471010 - HENRY ARCHIBALD PRIOR
- [A] US 5452875 A 19950926 - KERN DAVID A [US]
- [A] GB 2258605 A 19930217 - VERSATILE FITTINGS LIMITED [GB]

Cited by

CN103544906A

Designated contracting state (EPC)

DE

DOCDB simple family (publication)

EP 0847716 A1 19980617

DOCDB simple family (application)

EP 97810900 A 19971124